

21

jen

Alò, apot yo rasanble devan Jezi. Yo rapòte tout bagay ba li, ni sa yo te fè, ni sa yo te anseye. Apot yo pa t menm genyen okazyon pou yo te manje, paske, anpil moun t ap ale vini. Alò, li di yo : Nou menm, vini yon kote apa, poukont nou, pou nou poze yon kadè. Mak 6. 30, 31

Li rakonte yo tout bagay

Jezi te voye disip li yo al anonse levanjil, epi geri moun ki paralize yo. Lè yo tounen vin jwenn li, yo rann li kont de misyon an. Jezi envite yo vini yon kote apa avèk li, pou yo fè yon ti poze.

Envitasyon plen ak jantiyès sa a ankouraje nou, kretyen, pou nou fè menmjan ak disip yo. Nou reprezante mèt nou an nan monn soufrans sa a, e li voye nou chak maten ak yon misyon. Petèt jodi a, li prepare yon rankont, yon okazyon pou nou temwaye, pou nou pale de li ak yon moun ki bezwen gerizon...

Lè lannwit la rive, èske nou gen abitud pou nou rann kont de misyon nou devan mèt la? Ann pran abitud beni sa a pou nou rakonte l tout bagay an detay, san nou pa bliye anyen. Byensi, li deja konnen kòman jounen an te ye. Li te wè tout bagay, li te tandè tout bagay. Men li renmen pale ak nou, menmjan li te envite disip li yo pou yo vini yon kote apa, nan yon dezè.

Aprè yon jounen tètchaje, ala yon ti kote ki fè nou byen! Y ap mande pou Jezi toupatou. Li vle fòme nou pou byen nou, menm avèk erè nou yo ak mankman nou yo, nou ka rakonte l! Piga nou pè di li tout bagay. Pale li de moun, n ap frekante, de sa nou te pataje ak yo, de kèk okazyon nou te rate...

“Vini yon kote apa, pou nou poze yon kadè”. Randevou chak jou sa a, se yon sous kominyon ak lapè tou. Moman entimite sa va bay jounen nou yo ak karaktè li.

21 juin

Les apôtres se rassemblent auprès de Jésus ; ils lui racontèrent tout ce qu'ils avaient fait et tout ce qu'ils avaient enseigné. Alors il leur dit : Vous-mêmes, venez à l'écart dans un lieu désert et reposez-vous un peu.

Marc 6. 30, 31

Ils lui racontèrent tout

Jésus avait envoyé ses disciples pour annoncer l'évangile, et guérir les infirmes. De retour auprès de lui, ils rendent compte de leur mission. Jésus les invite à venir à l'écart avec lui, et à prendre un peu de repos.

Cette invitation pleine de douceur nous encourage, chrétiens, à faire comme les disciples. Nous représentons notre maître dans ce monde de souffrance, et il nous envoie chaque matin avec une mission. Peut-être a-t-il préparé aujourd'hui une rencontre, une occasion de rendre témoignage, de parler de lui à quelqu'un qui a besoin de guérison...

Quand vient le soir, avons-nous l'habitude de rendre compte de notre mission auprès du Maître ? Prenons l'heureuse habitude de lui raconter tout dans le détail, sans rien omettre. Bien sûr, il sait déjà comment s'est passée la journée. Il a tout vu, tout entendu. Mais Il aime faire le point avec nous, comme il invitait autrefois ses disciples à venir à l'écart, dans un endroit désert.

Après l'agitation d'une journée, quelle place bienfaitrice ! Jésus est plein de sollicitude. Il veut nous instruire pour notre bien, même à travers les erreurs ou les manques que nous pouvons lui raconter ! Ne craignons pas de tout lui dire. Parlons-lui des personnes que nous fréquentons, des échanges que nous avons eus avec elles, des occasions que nous avons manquées...

“Venez à l'écart, reposez-vous un peu”. Ce rendez-vous quotidien est aussi source de communion et de paix. Ce moment d'intimité imprimera son caractère à nos journées.